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,,Z Nią do Francji” na Dzień Kobiet 
W sobotę 9 marca na sce-

nie urzędowskiego Ośrodka 
Kultury wystąpił Francois

wraz z Przemysławem 
Dziergasem, który akompa-
niował na akordeonie i kla-
wiszach. Koncert odbył się 
z okazji Dnia Kobiet. Wspól-
ne świętowanie naszych pań 
tradycyjnie spotkało się 
dużym zainteresowaniem, 
sala widowiskowa Ośrodka 
Kultury wypełniona została 
po brzegi. 

Spotkanie rozpoczęło się 
od życzeń, które zgromadzo-
nym w sali widowiskowej 
Ośrodka Kultury kobietom 
przekazali: Paweł Dąbrow-
ski, burmistrz Urzędowa, 
Marek Kos, podsekretarz 

stanu w Ministerstwie 
Zdrowia, Tadeusz Dziurda, 
członek Zarządu Powiatu 
Kraśnickiego w imieniu 
Starosty Kraśnickiego. Był 
pyszny tort od burmistrza 
Urzędowa oraz słodkie upo-
minki i kwiatki. 

Po życzeniach wystąpiła 
zaproszona gwiazda. Fran-
cuski wokalista porwał pu-
bliczność swymi gorącymi 
i romantycznymi aranżacja-
mi. Wszystko to nagradza-
ne falami oklasków przez 
zgromadzone na widowni 
kobiety.

Spotkanie zakończyło się 
chwilą dla fanów. Była też 
możliwość zrobienia sobie 
indywidualnych zdjęć.

Serdecznie dziękujemy 
wszystkim kobietom za tak 
liczny udział. Kolejne takie 

uroczyste świętowanie znów 
za rok. 

JC

Francois swoim występem przeniósł  Panie do 
Francji.

Z okazji Świąt Wielkiej Nocy 
wszystkim mieszkańcom  

Gminy Urzędów
oraz przebywającym na terenie naszego  

samorządu Gościom życzymy,  
by był to czas pełen nadziei i wiary. 
Niech Zmartwychwstały Chrystus

przyniesie radość i spokój 
oraz skłania nas do zadumy  

nad odradzającym się życiem. 
Radosnego i pełnego życzliwości  

świętowania w gronie najbliższych 

życzą
Paweł Dąbrowski

Burmistrz Urzędowa
wraz z pracownikami  

Urzędu Miejskiego w Urzędowie
i

Kazimierz Jagiełło
Przewodniczący Rady Miejskiej w Urzędowie

wraz z radnymi
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Niebawem ruszy re-
alizacja zadania pn. 
„Przebudowa drogi 
powiatowej nr 2250L 
Majdan Radliński – 
Popkowice w gminie 
Urzędów”. Z racji tego, 
że jest to droga powia-
towa zadanie będzie 
prowadzone przez po-
wiat, ale jako Gmina 
Urzędów współfinansu-
jemy to zadanie. 

Jego realizacja stała się 
możliwa dzięki dotacji, jaką 
Starostwo Powiatowe otrzy-
mało na ten cel z Rządowe-
go Funduszu Rozwoju Dróg. 
Wysokość dofinansowania 
z RFRD: 3.497.315,28 zł. 

Ze strony gminy i powia-
tu wkład własny to kwoty 
w tej samej wysokości: 
1.165.771,76 zł. Planowany 
termin zakończenia prac: 
31.08.2025 r. 

Przebudowa drogi zosta-
nie zrealizowana na odcin-
ku o długości 3359,75 mb 
i rozpoczynać się będzie od 
początku miejscowości Jó-
zefin. Zaprojektowano drogę 
odpowiadającą parametrom 
klasy Z - jednopasową, dwu-
kierunkową, o nawierzchni 
bitumicznej o podstawowej 
szerokości 6,00 m z obustron-
nymi poboczami umocnio-
nymi kruszywem łamanym 
szerokości po 1,00 m. 

Cieszy fakt, że ta inwe-
stycja będzie w końcu reali-
zowana, bo była długo wycze-
kiwana przez mieszkańców 
Józefina, gdzie droga jest na-
prawdę bardzo zniszczona. 

Poprawa stanu tej dro-
gi z pewnością wpłynie na 
podwyższenie bezpieczeń-
stwa w ruchu drogowym na 
tym odcinku. 

JC 

W dniu 9 marca 2024 
w remizie OSP Lesz-
czyna odbyło się spo-
tkanie kobiet z okazji 
ich święta. Stoły zo-
stały zastawione pysz-
nymi przekąskami 
i ciastem. Na ciepło 
można było skoszto-
wać zupy gulaszowej 
przygotowanej przez 
KGW Leszczyna oraz 
bigosu zrobionego 
przez kobiety z OSP 
Leszczyna. Specjal-
nie na ten wyjątkowy 
dzień został zamówio-
ny tort i głośno od-
śpiewane STO LAT! 

Z okazji tego święta po-
jawiły się życzenia i drobne 
upominki dla wszystkich 
kobiet. Z kobiecych twarzy 
uśmiech nie schodził przez ca-
lutki wieczór. Atmosfera była 
miła i radosna, a rozmów, 
śmiechów i dobrej energii nie 
zabrakło aż do białego rana.

Jesteśmy niezmiernie 
szczęśliwi, że udało nam się 
spotkać w tak dużym gronie 
i móc razem świętować.

Dziękujemy za miłe spo-
tkanie wszystkim gościom. 

Ewelina Domańska

Dzień Kobiet w Leszczynie

Gościem specjalnym Pań z KGW Leszczyna był Bur-
mistrz Urzędowa.

Plac budowy tej drogi przekazany zostanie jeszcze 
przed świętami wielkanocnymi.
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Drodzy czytelnicy !

Oddajemy do Waszych rąk kolejny w tym roku 
numer „Gazety Urzędowskiej”.

Aktualne wydanie jak zawsze jest zbiorem infor-
macji oraz relacji z wydarzeń, które w ostatnim czasie 
odbyły się na terenie naszej gminy. Relacjonujemy m. 
in. piłkarskie zmagania małych „Orzełków”, Dzień 
Patrona w ZSO, Dzień Kobiet, czy 3. Urzędowski Bieg 
Pamięci Zapory. Prezentujemy również podsumowanie 
inwestycyjne dobiegającej końca kadencji. Zachęcamy 
do lektury.

Miłego czytania.
Redakcja 

Punkt  
Konsultacyjno - Informacyjny

ul. A. Hevelke 1
23- 250 Urzędów

W ramach funkcjonowania punktu bezpłatnie
udzielana jest pomoc terapeutyczna

osobom uzależnionym, rodzinom
z problemem uzależnień i współuzależnień.

SPECJALISTA ds. przemocy w rodzinie 
– przyjmuje dwa razy w m-cu. 
Zapisy telefoniczne pod nr. 81 822 52 09

TERAPEUTA ds. Uzależnień 
– przyjmuje w każdy czwartek w godz. 13.30 -19.30.
Zapisy telefoniczne pod nr. 508 857 626 lub 81 822 52 09
Zadanie finansowanie z Gminnego Programu Profilakty-
ki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Prze-
ciwdziałania Narkomanii na lata 2023 - 2025.

Droga w Józefinie  
zostanie odnowiona
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Dzień Kobiet w Leszczynie Chodnik w Popkowicach
Pomimo trwającej jeszcze 
zimy, rozpoczęły się prace 
związane z budową chod-
nika przy drodze powiato-
wej w kierunku Popkowic. 
Przypominamy, że zadanie 
to nasz samorząd realizu-
je wspólnie z powiatem 
w oparciu o otrzymane 
dofinansowanie z kolej-
nej edycji Rządowego 
Funduszu Rozwoju Dróg. 
Obecnie wykonywany jest 
odciek o długości 2097 mb. 
Większość prac zostanie 
wykonana do Wielkanocy. 
Umowny termin zakończe-
nia prac to 30.04.2024 r.

W sumie z zewnętrznych 
środków na inwestycje po-
wiat otrzymał 80% dofinan-
sowania, po 10% stanowi 
natomiast wkład własny 

zarówno nasz, jak i powiatu. 
Podczas ostatniej sesji 

Rady Miejskiej nasi radni 
w formie uchwały przeka-
zali dotację w wysokości 152 
668,59 zł właśnie na ten cel. 

Zadanie to od wielu lat 
było oczekiwane przez miesz-
kańców tej części gminy. Pie-

sze wędrówki w tym miejscu, 
naprawdę stwarzały duże za-
grożenie, zarówno dla podró-
żujących samochodami, ale 
w szczególności właśnie dla 
przemieszczających się tam 
na własnych nogach ludzi.

Nasze władze liczą na 
to, że prowadzone w ostat-

nich latach systematyczne 
wykonywanie tego zadania 
w końcu zostanie zakończo-
ne. I mieszkańcy tego rejonu 
naszej gminy w końcu będą 
mogli czuć się bezpiecznie. 

Warto wspomnieć, że nasz 
samorząd zabezpieczył także 
środki na wsparcie powiatu na 
zadanie, jakim jest wykonanie 
dokumentacji projektowo-kosz-
towej budowy chodnika przy 
drodze powiatowej nr 2249L 
w gminie Urzędów tj. Skor-
czyce w kierunku Leszczyny. 
Oznacza to, że w niedalekiej 
przyszłości, oczywiście w za-
leżności od zasobów finansowa-
nych gminy i powiatu, kolejny 
długi odcinek chodnika będzie 
powstawał w tej części gminy.

 JC 

Ku pamięci bohaterów...
Podobnie, jak w mi-
nionym roku, również 
i teraz w dniu 7 marca 
w urzędowskim kościele 
w godzinach porannych 
odprawiona została 
msza święta w intencji 
majora Hieronima Deku-
towskiego „Zapory” oraz 
wszystkich Zaporczy-
ków. Uczestniczył w niej 
Paweł Dąbrowski, bur-
mistrz Urzędowa. W wy-
darzeniu brał udział 
także ppłk Michał Zając 
dowódca 24 Batalion 
Lekkiej Piechoty w Kra-
śniku wraz z żołnierzami 

Odbyło się to z racji kolej-
nej rocznicy śmierci mjr. De-
kutowskiego „Zapory”, który 
dokładnie w dniu 7 marca 
1949 r. w ubeckiej katowni 
na Rakowieckiej 37 został 
zamordowany, jako żołnierz 
PSZ na Zachodzie, cichociem-
ny, oficer AK i Zrzeszenia 

WiN. Wraz z nim zamor-
dowani zostali: por. „Żbik” 
– Roman Groński, por. „Mun-
dek” – Edward Tudruj, por. 
„Zawada” – Jerzy Miatkow-
ski, por. „Biały” – Arkadiusz 
Wasilewski (brat Marii Stec, 
która była pielęgniarką w na-
szym SP ZOZ-ie) i por. „Ju-
nak” – Tadeusz Pelak. 

Podniosłego charakteru 
wspomnianej mszy świętej 
nadały obecne poczty sztan-
darowe, w tym naszego sa-
morządu oraz urzędowskich 
oddziałów AK oraz WiN. Po 
wspólnej modlitwie władze sa-
morządowe w obecności tychże 
pocztów sztandarowych oraz 
przybyłych mieszkańców zło-
żyły kwiaty przy Pomniku 
Upamiętniającym mjr. Hie-
ronima Dekutowskiego ps. 
„Zapora” w Bęczynie. Kilka 
słów do zebranych skierował 
Stanisław Gajewski ps. „Staś”, 
żołnierz AK, Ruchu Oporu AK, 

Zrzeszenia Wolność i Niezawi-
słość, który walczył w oddzia-
łach „Zapory”.

Na zakończenie wspólnie od-
śpiewano Hymn Zaporczyków. 

JC 

Budowa najdłuższego odcinka tego chodnika jest 
już na finiszu.

Majora H.  Dekutowskiego uczczono w podniosłej 
atmosferze.

O bohaterze pamiętali także wojskowi.
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Od dnia 19 listopada 2018 r, 
kiedy to dzięki Państwu gło-
som objąłem Urząd Burmi-
strza Urzędowa dążę do tego, 
by sprostać wszystkim stawia-
nym przed samorządem Gmi-
ny Urzędów wyzwaniom. Od 
pierwszych dni swoimi dzia-
łaniami starałem się rozwijać 
oraz doinwestowywać naszą 
małą Ojczyznę. 

W okresie minionych pięciu 
lat udało się przeprowadzić 
wiele zadań. W naszej gmi-
nie następuje ciągły rozwój 
infrastruktury, szczególnie 
drogowej, a z tej w szczegól-
ności korzystają wszyscy nasi 
mieszkańcy. Dzięki skutecznie 
pozyskiwanym środkom ze-
wnętrznym – przede wszyst-
kim dzięki funduszom rządo-
wym, jak i unijnym mogły być 
realizowane liczne inwestycje 
służące poprawie warunków 
życia mieszkańców gminy. 
Co najważniejsze, pracując 
wspólnie z radnymi i pracow-
nikami Urzędu udało się nam 
zrealizować szereg inwestycji 
i jednocześnie znacząco obni-
żyć zaciągnięte przez poprzed-
nika zobowiązania finansowe.

I tak, w dobiegającej końca 
kadencji przeprowadziliśmy 
kilka projektów w zakresie 
ochrony środowiska, wy-
korzystania odnawialnych 
źródeł energii i gospodarki 
wodno-ściekowej. Mowa tu 
o zadaniach dotyczących m. 
in. montażu kolektorów sło-
necznych i paneli fotowolta-
icznych, które realizowaliśmy 
w latach 2018-2019. Zamonto-
wanych wówczas zostało 131 
zestawów fotowoltaicznych 
na budynkach prywatnych i 3 
na budynkach użyteczności 
publicznej oraz 24 kotły c.o. 

na biomasę. Koszt zadania 
to ponad 2, 2 mln zł z czego 
środki europejskie to 1, 8 mln 
zł. Dzięki tym panelom wielu 
z naszych mieszkańców ko-
rzysta z wody podgrzanej pro-
mieniami słonecznym, czyli 
z tzw. czystej energii ograni-
czając w ten sposób wydatki 
na opłaty energii lub gazu. 

Następnym zadaniem 
wpisującym się w ten sze-
roki zakres wspomnianych 
działań była wymiana oświe-
tlenia na terenie całej gminy. 
Wymienionych zostało ponad 
900 sztuk przestarzałych 
opraw na nowoczesne ener-
gooszczędne oświetlenie typu 
LED. Celem tego projektu 
było m.in. zmniejszenie zu-
życia energii, redukcja emisji 
CO2. Koszty całości zadania 
to kwota 2 mln zł, z czego po-
nad 1,2 mln zł to dofinanso-
wanie, które otrzymaliśmy. 

Wspomnę tu także o zada-
niach z zakresu rozbudowy 
sieci kanalizacji sanitarnej 
w Mikuszewskim oraz roz-
budowy oczyszczalni ścieków 
i budowy stacji oraz sieci wo-
dociągowej zasilającej w wodę 
nowe tereny budowalne przy 
ul. Partyzantów. 

Realizacja tych zadań stała 
się możliwa dzięki pozyska-
nym środkom zewnętrznym. 
W przypadku kanalizacji były 
to fundusze unijne, zaś dwóch 
kolejnych zadań środki z Rzą-
dowego Funduszu Inwestycji 
Lokalnych. 

W odniesieniu do kanalizacji 
sanitarnej w Mikuszewskim, 
wybudowany został tam ponad 
siedmiokilometrowy odcinek 
sieci, zakupiono i zamontowano 
110 szt. wodomierzy z funkcją 
radiowego odczytu, urządzenia 

do pomiaru ilości i jakości ście-
ków oczyszczonych. Utworzony 
został także internetowy serwis 
klienta e-BOK. Ogólny koszt 
tego zadania kwota ponad 3 
mln zł, z czego z dofinansowa-
nia Regionalnego Programu 
Operacyjnego Województwa 
Lubelskiego na lata 2014-2021 
otrzymaliśmy to 2 mln zł. 

W najbliższej perspekty-
wie nasz samorząd czekają 
kolejne zadania z zakresu 
ochrony środowiska i go-
spodarki wodno-ściekowej. 
Mam tu na myśli kanaliza-
cję w Rankowskim, gdzie 
aktualnie na ukończeniu jest 
opracowywanie dokumentacji 
projektowej. Realizowany bę-
dzie także kolejny projekt dot. 
odnawialnych źródeł energii, 
na który przyznano nam do-
tację w wysokości 2 mln zł. 
Umożliwi to budowę instalacji 
fotowoltaicznych na obiektach 
użyteczności publicznej na te-
renie gminy. Będą to budynki, 
w których świadczone są usłu-
gi komunalne dla mieszkań-
ców tj. stacje wodociągowe, 
obiekty oczyszczalni ścieków 
w Urzędowie oraz na budynki 
oświatowe. 

Od początku tej kaden-
cji, staraliśmy się także 
inwestować w zaplecze słu-
żące dzieciom i młodzieży. 
W tym zakresie na przeło-
mie 2018 i 2019 roku uda-
ło się dokończyć rozpoczętą 

przez poprzedników budo-
wę dwóch boisk sportowych 
o nawierzchni poliuretano-
wej w Mikuszewskim i Mo-
niakach, z których korzysta-
ją głównie dzieci i młodzież 
szkolna. Następnie dzięki 
uzyskanemu przez Gminę 
dofinansowaniu z funduszy 
unijnych przeprowadziliśmy 
termomodernizację Zespołu 
Szkół Ogólnokształcących 
im. Władysława Jagiełły 
w Urzędowie. W ramach tego 
zadania wykonano wymianę 
stolarki okiennej i drzwiowej 
oraz docieplenie ścian, fun-
damentów budynku i stropu 
szkoły, a także łącznika wraz 
z dociepleniem ścian i dachu 
sali gimnastycznej. Wykona-
no również prace polegające 
na przedłużeniu dachu na 
budynku szkoły, wymianę 
parapetów zewnętrznych, 
rynien i rur spustowych. Wy-
mieniono oświetlenie na ener-
gooszczędne, zamontowano 
instalację fotowoltaiczną. Wy-
mieniono także przestarzałą 
instalację elektryczną w sta-
rej części budynku szkoły. 
Łączna wartość prac to blisko 
2 mln zł, a przyznane dofina-
sowanie to kwota ponad 1,6 
mln zł. 

W ubiegłym roku przy tej 
szkole prowadzone były prace 
w ramach przyznanego nam 
dofinasowania z Rządowego 
Funduszu Polski Ład Pro-

Umowę na realizację zadania dot. oświetlania Paw-
łowi Dąbrowskiemu,  Burmistrzowi Urzędowa prze-
kazał Marszałek Jarosław Stawiarski.

Realizacja najważniejszych zadań w latach 2018 – 2024. 
Podsumowanie kadencji. 
Szanowni Państwo, Kochani mieszkańcy!
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gram Inwestycji Strategicz-
nych w wysokości 2, 1 mln zł. 
W ich ramach przebudowywa-
no układ komunikacyjny wo-
kół budynku szkoły oraz ka-
nalizację deszczową. Ponadto 
przeprowadzono prace przy 
przebudowie instalacji c.o. 
i modernizacji kotłowni oraz 
odnowienia dużej i małej sali 
gimnastycznej wraz z zaple-
czem sanitarno-szatniowym. 
Wszystkie te działania miały 
na celu poprawę warunków 
uczęszczającym do tej szkoły 
uczniom oraz usprawnienie 
komunikacji pieszo-samocho-
dowej odbywającej się wokół 
budynku przy przywożeniu 
i odbieraniu dzieci ze szkoły. 

Wiem, że dzieci w naszej 
gminie rodzi się coraz mniej, 
a nasz samorząd ma dość roz-
budowany system gminnej 
oświaty. Z pewnością pogłę-
biający się z roku na rok niż 
demograficzny w przyszłości 
wymusi konieczność przepro-
wadzenia zmian w systemie 
szkolnictwa. Jednak chciał-
bym by nasze dzieci i młodzież 
miały zapewnione, jak najlep-
sze warunki, dlatego też w naj-
bliższym czasie przeprowadzo-
ny zostanie generalny remont 
w Przedszkolu Publicznym 
w Urzędowie. Na to zadanie 
mamy już zapewnione dofi-
nansowanie, które obejmuje 
także utworzenie Publiczne-
go Żłobka. W końcu maluszki 
będą miały zapewnioną opiekę 
na terenie naszej gminy. 

W 2023 roku Gmina Urzę-
dów otrzymała także środki fi-
nansowe, na zadania dotyczą-
ce renowacji zabytków. Dzięki 
pozyskanym ponad 2, 13 mln 
zł już prowadzimy zadania do-
tyczące konserwacji pomnika 
Marszałka Józefa Piłsudskie-
go, zagospodarowania Grodzi-
ska wczesnośredniowiecznego 
w Leszczynie i wspólnie z pa-
rafią w Bobach Kolonii reno-
wacji kościoła. W tej kadencji, 
w pierwszych jej latach, odno-

wiliśmy także Mogiłę Powstań-
ców i Legionistów oraz mogiły 
wojenne z okresu I wojny świa-
towej w Bęczynie.

W minionym roku pro-
wadzone było także zadanie 
dotyczące termomodernizacji 
obiektów użyteczności publicz-
nej na terenie Gminy Urzędów. 
Mowa tu o trzech mocno znisz-
czonych remizach OSP w Pop-
kowicach, Leszczynie i Wierz-
bicy. Budynki te już od jakiegoś 
czasu wymagały gruntownego 
remontu m. in. przez przecie-
kające dachy, słabe ogrzewanie 
i ogólny zły wygląd estetyczny. 
Mając na uwadze, że niegdyś 
były budowane wspólnym 
wysiłkiem mieszkańców tych 
miejscowości i nadal stanowią 
majątek gminy, o który należy 
dbać, nie wahałem się podjąć 
działań, do tego, by zawnio-
skować o dotację na remont 
tych obiektów. Efektem tego 
nasz samorząd otrzymał dofi-
nansowanie w wysokości 3, 6 
mln zł w ramach Rządowego 
Programu Ład Polski. Ogólna 
wartość tych prac wyniosła 
około 5 mln zł. Liczę na to, że 
odnowione obiekty będą nie tyl-
ko cieszyły oko, ale staną się 
znów miejscem częstszych spo-
tkań mieszkańców, stowarzy-
szeń, kół gospodyń i oczywiście 
strażaków, na pomoc których 
zawsze możemy liczyć podczas 
organizacji wszelakiego rodza-
ju gminnych wydarzeń. 

Dzięki współpracy z powia-
tem oraz ościennymi samo-
rządami w dobiegającej końca 
kadencji przywróciliśmy ko-
munikacje publiczną. Z siatki 
połączeń Powiatowo-Gminne-
go Związku Komunikacyjnego 
Ziemi Kraśnickiej korzystają 
nie tylko dzieci i młodzież 
szkolna, ale również pracowni-
cy kraśnickiej fabryki i wszy-
scy chętni mieszkańcy. 

Jak na początku wspomi-
nałem, największy nacisk od 
początku kadencji kładłem na 
modernizację dróg. Dzięki do-

brze układającej się współpra-
cy na wszystkich szczeblach 
samorządu, jako Burmistrz 
Urzędowa nieustannie za-
biegałem o to, by nasz samo-
rząd inwestował w poprawę 
przejezdności lokalnych dróg, 
zarówno gminnych, powia-
towych, jak i wojewódzkich. 
Przy drogowych inwesty-
cjach korzystaliśmy z dofi-
nansowań m. in. z Funduszu 
Ochrony Gruntów Rolnych, 
Funduszu Dróg Samorządo-
wych, Rządowego Funduszu 
Inwestycji Lokalnych, Rządo-
wego Funduszu Polski Ład: 
Program Inwestycji Strate-
gicznych oraz współfinanso-
wania w ramach realizacji 
wspólnych zadań. 

Dzięki tym środkom oraz 
ciężkiej pracy pracowników 
Urzędu Miejskiego w Urzę-
dowie przez okres pięciu lat 
udało się zmodernizować dro-
gi w wielu miejscowościach 
naszej gminy Urzędów. Z zre-
alizowanych zadań wymienię 
tu: dwa etapy modernizacji 
w miejscowości Majdan Mo-
niacki, dwa etapy w Zadwo-
rzu, dwa odcinki drogi do-
jazdowej do pól uprawnych 

w Zakościelnym, droga do-
jazdowa do gruntów rolnych 
w miejscowości Rankowskie, 
droga gminna w miejscowo-
ści Góry, Rankowskie, Pop-
kowice Księże, Zadworze, 
ul. Kościuszki w centrum 
Urzędowa. To są tylko zada-
nia z dwóch pierwszych lat 
kadencji. 

Wspólnie z samorządem 
powiatowym zrealizowaliśmy 
natomiast drogi w miejscowo-
ściach: od Mikuszewskiego 
przez cały Bęczyn, Majdan 
Bobowski, czy Wierzbica 
Kolonia oraz budowę chod-
nika przy drodze powiatowej 
w kierunku Popkowic. Bu-
dowa tego właśnie chodnika, 
najdłuższego jego odcinka, 
dobiega właśnie końca. 

W ostatnich latach nato-
miast prowadzone były zada-
nia drogowe w ramach środków 
z Polskiego Ładu na łączna kwo-
tę otrzymanego dofinansowa-
nia blisko 15 mln zł. Remonty 
i modernizacje z tych środków 
objęły miejscowości: Natalin, 
Moniaki, Kozarów, Rankow-
skie, Skorczyce, Boby Kolonia, 
Boby Księże, Boby Wieś, Wierz-
bica Kolonia, Moniaki Kolonia 

Odnowiona droga gminna w Rankowskim.

W ramach dwóch dofinansowań zmodernizowano 
urzędowską szkołę.
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oraz w Urzędowie uliczki: Kró-
lowej Jadwigi, Hevelke z łącz-
nikiem, Staszica i Prof. Wośko. 
Wszystkie te zmodernizowane 
odcinki dróg cieszą, bo popra-
wiły się warunki drogowe oraz 
zwiększyło się bezpieczeństwo 
zarówno podróżujących auta-
mi, jak i pieszych, ale myślę, 
że na wyróżnienie szczególnie 
zasługują odnowione uliczki 
w centrum Urzędowa, które 
pięknie się prezentują i są na-
szą wizytówką. 

Taka też wizytówką jest od-
nowiona skarpa zlokalizowana 
w pasie drogi powiatowej, to 
jest ul. Błażeja Dzikowskiego 
w Urzędowie. Dzięki dobrze 
układającej się współpracy 
z samorządem powiatowym 
my, jako gmina nie dołożyliśmy 
do tego zadania ani złotówki, 
a mamy pięknie zagospoda-
rowaną skarpę. Miejsce to 
wygląda pięknie, ale też nie 
jest już przyczyną stwarzania 
niebezpieczeństwa na drodze. 

Wracając jednak do tema-
tu dróg, warto podkreślić, że 
w perspektywie najbliższych 

kilku lat, gdy zakończą się 
prowadzone na drodze wo-
jewódzkiej nr 833 prace mo-
dernizacyjne i powstanie 
obwodnica Urzędowa dojazd 
do naszej gminy stanie się 
prostszy, a przede wszystkim 
komfortowy. A wspominając 
o drodze nr 833 dodam, że to 
właśnie w tej kadencji, dokład-
nie w listopadzie 2022 roku 
w centrum Urzędowa zosta-
ła podpisana umowa z firmą 
Strabag, która wykonuje to 
zadanie. Było to historyczne 
wydarzenie dla Urzędowa, na 
tę drogę czekały pokolenia. 
Na tę inwestycję przeznaczo-
ne zostało niemal 66 mln zł. 
W ramach prowadzonych prac 
już powstaje nowy 900–m od-
cinek drogi oraz nowy most. 
W sumie rozbudowywany jest 
odcinek o długości ponad 6 km 
długości. Inwestycja ta poprawi 
nam skomunikowanie z Kra-
śnikiem, Lublinem i Opolem 
Lubelskim. Dzięki tej drodze 
będzie się nam podróżowało nie 
tylko wygodniej i szybciej, ale 
przede wszystkim bezpieczniej. 

Przez te pięć lat zrealizo-
waliśmy szereg projektów 
miękkich w ramach pomocy 
społecznej, m. in. bransoletki 
życia, opieka 75+, asystent 
osoby niepełnosprawnej. Po-
wstała też ciesząca się dużym 
zainteresowaniem wypożyczal-
nia sprzętu rehabilitacyjnego. 
Lada moment realizowany zaś 
będzie projekt „Polityka Senio-
ralna EFS+”. Jego głównym 
celem będzie poprawa dostępu 
do usług społecznych i zdro-
wotnych dla seniorów w wieku 
65 plus. Będą to usługi m. in. 
rehabilitacyjne, poradnictwo 
psychologiczne, ale również po-
moc złotej rączki. Zadanie to 
realizowane będzie w ramach 
Funduszy Unijnych. 

W tym momencie mamy 
już zapewnione dofinanso-
wanie na dwa kolejne zada-
nia inwestycyjne. Tym razem 
środki pochodzą z 8. edycji 
Rządowego Programu Inwe-
stycji Strategicznych Polski 
Ład i przeznaczone zostaną 
na kolejne zadania drogowe 
oraz na budowę instalacji fo-
towoltaicznych na obiektach 
użyteczności publicznej. W su-
mie przyznano nam 8 mln zł. 
W ramach wspomnianej inwe-
stycji drogowej nasz samorząd 
otrzymał dotację 6 mln zł, za 
które wykonana zostanie bu-
dowa dróg -ulic miejskich na 
nowo powstałych i intensyw-
nie rozwijających się terenach 
przeznaczonych pod budownic-
two mieszkaniowe i usługi, tj: 
ul. Słoneczna, ul. Ogrodowa, 
ul. Leśna, ul. Lipowa, ul. Ma-
linowa i ul. Wiśniowa. 

Jeśli natomiast chodzi o od-
nawialne źródła energii, na 
które przyznano nam dotację 
w wysokości 2 mln zł realizo-
wana będzie budowa instalacji 
fotowoltaicznych na obiektach 
użyteczności publicznej na te-
renie Gminy Urzędów. Będą 
to budynki, w których świad-
czone są usługi komunalne dla 
mieszkańców tj. stacje wodo-

ciągowe, obiekty oczyszczalni 
ścieków w Urzędowie oraz na 
budynki oświatowe. 

Przez całą dobiegającą 
końca kadencję starałem się 
stawiać nacisk na prowadze-
nie inwestycji. Nie zawsze 
było łatwo. W tej kadencji 
mierzyliśmy się problemem 
w postaci pandemii koronawi-
rusa i wojny w Ukrainie oraz 
wysoką inflacją, która utrud-
niała prowadzenie inwestycji. 
Mimo tych trudności udało się 
zrealizować wiele projektów 
inwestycyjnych i społecznych. 
Starałem się, abyśmy działali-
śmy intensywnie i z pewnością 
nie był to stracony czas. 

Potwierdzeniem tego jest 
fakt, że nasz samorząd pozyskał 
blisko 50 mln zł środków ze-
wnętrznych na różne inwestycje, 
których z pewnością sami z wła-
snego budżetu nie bylibyśmy 
w stanie wykonać. Dodatkowo 
znacząco udało się nam obniżyć 
zadłużenie po poprzednikach. 
Jako nowo wybrany burmistrz 
rozpoczynałem urzędowanie 
przy blisko 12 mln zadłużeniu. 
Obecnie stan naszych zobowią-
zań wynosi 3,281 mln zł. 

Dziękuję wszystkim miesz-
kańcom za duży kredyt zaufa-
nia, jakim obdarzyliście moją 
osobę. Dziękuję wszystkim, 
którzy w jakikolwiek sposób 
przyczynili się do zrealizo-
wania wszystkich inwestycji 
oraz wspierali nas na każdym 
etapie ich realizacji. Trudno 
byłoby wymienić w tym miej-
scu wszystkich, ale serdecznie 
dziękuję wszystkim, którzy wy-
wiązali się z powierzonych im 
zadań „na piątkę z plusem”.

Nasza gmina z pewnością 
nadal będzie się rozwijać 
i zmieniać. Jeśli będzie mi 
dane kontynuować jej rozwój, 
to niewątpliwie będę praco-
wał najlepiej jak potrafię, by 
nie zawieść pokładanych we 
mnie oczekiwań i nadziei.

Paweł Dąbrowski
Burmistrz Urzędowa 

Przy udziale środków z FDS przebudowano ul. Ko-
ściuszki w centrum Urzędowa.

W ostatnim czasie odnowione zostały remizy OSP w 
Popkowicach, Leszczynie i Wierzbicy.
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III Urzędowski Bieg Pamięci Żołnierzy  
Wyklętych za nami
Ponad 180 osób pobiegło na 
trzech trasach III Urzędow-
skiego Biegu Pamięci Żoł-
nierzy Wyklętych im. mjr. 
Hieronima Dekutowskiego 
„Zapory”. Wydarzenie 
miało miejsce w niedzielę 
10 marca. W ten sposób po 
raz kolejny w Urzędowie 
upamiętniliśmy żołnie-
rzy polskiego podziemia 
antykomunistycznego 
i antysowieckiego, działa-
jącego w latach 1944 – 1963 
w obrębie przedwojennych 
granic RP.  

Bieg poprzedziła msza 
święta odprawiona w urzę-
dowskim kościele. Następnie 
o godz. 12.30 na stadionie Orła 
Urzędów ruszyły zapisy biega-
czy. Pierwsze 150 osób przy 
zapisie otrzymało okoliczno-
ściowe koszulki. Rozgrzewkę 
przez biegiem poprowadził Ar-
tur Szempliński. Wcześniej, 
jeszcze przed startem głos za-
brał Pan Stanisław Gajewski, 

ps. Staś - ur. w 1930 r., żołnierz 
AK, Ruchu Oporu AK, Zrze-
szenia Wolność i Niezawisłość, 
który walczył w oddziale mjr. 
Hieronima Dekutowskiego ps. 
„Zapora”. Świadek zranienia 
majora Zapory podczas walk 
z oddziałami UB. Zajmował 
się wtedy również łącznością, 
był także wartownikiem. Wraz 
z innymi członkami Zrzesze-
nia WiN, przed startem od-
śpiewał Hymn Zaporczyków. 

Zaznaczyć trzeba, że 
całe wydarzenie odbywa-
ło się w ramach programu 
WARTO BYĆ POLAKIEM, 
którego organizatorem jest 
Samorząd Województwa 
Lubelskiego. Medale i pa-
miątkowe dyplomy wręczali 
Paweł Dąbrowski, burmistrz 
Urzędowa wraz z Anną Ba-
luch, posłanką na Sejm RP 
oraz Andrzej Misztal, wice-
starosta kraśnicki, Jacek 
Dubiel, Przewodniczący 
Rady Powiatu Kraśnickiego, 

Tadeusz Dziurda, członek 
Zarządu Powiatu Kraśnic-
kiego oraz Andrzej Rolla, 
kierownik BP im. H. Łopa-
cińskiego w Lublinie. Pod-
czas biegu obecni byli żołnie-
rze z 2 Lubelskiej Brygady 
Obrony Terytorialnej 24 
Batalion Lekkiej Piechoty 
Kraśnik, z Wojskowego Cen-
trum Rekrutacji w Lublinie  
oraz funkcjonariusze Służ-
by Więziennej z ZK w Opolu 
Lubelskim i nasi strażacy 
z OSP.. Dziękujemy za ich 
niezastąpione wsparcie. Na 
zakończenie wszyscy mogli 
posilić się gorącą grochówką. 

Organizatorami wydarze-
nia byli: Gmina Urzędów, 
Ośrodek Kultury w Urzę-
dowie. Współorganizatorem 
Powiat Kraśnicki.
Patronat honorowy: Marsza-
łek WL Jarosław Stawiarski 
oraz Starosta kraśnicki Pa-
weł Kudrel.
Partnerzy wydarzenia: To-
talizator sp. z o.o. Sportowy 
w Lublinie oraz Urząd Mar-
szałkowski WL. 
Patronat medialny: Goniec 
Gazeta Powiatowa, kra-
snik24.pl, Gość Niedzielny, 
TVP3 Lublin.

JC

Sukcesy na VII Międzynarodowym Konkursie 
Tańca TANECZNE TALENTY 2024

W sobotę 9 marca grupa 
Swag Stars z naszego OK 
reprezentowała Urzędów 
w Skołyszynie k/Tarnowa na 
VII Międzynarodowym Kon-
kursie Tańca TANECZNE 
TALENTY 2024 Street Dance 
(Hip - Hop) i zajęła III miej-
sce. Gratulujemy Tancerzom 
i dziękujemy za piękną pracę. 

Dziękujemy instr. Edyta 
Biały za przygotowanie.
10 marca 2024  
Skołyszyn k/Tarnowa 

Zuzanna Depa z naszego 
OK zajęła II miejsce w VII 

Międzynarodowym Kon-
kursie Tańca TANECZNE 
TALENTY 2024. Zaprezen-
towała Solo Artystyczny Ta-
niec Akrobatyczny. Dzięku-
jemy naszej instruktor Oli 
Opoka za przygotowanie 

TK

Z największą popularnością spotkał się się bieg na 
najkrótszym dystansie.

Nasza grupa taneczna zajęła III miejsce. Gratulujemy!
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Zakończenie Roku Kopernikańskiego
16 lutego 2024 roku 
w Ośrodku Kultury 
w Urzędowie odbyło się 
spotkanie w czasie któ-
rego podsumowaliśmy 
Rok Kopernikański. 
Spotkanie otworzyła 
pani Teresa Kaźmierak 
– dyrektor Ośrodka Kul-
tury w Urzędowie. 

Gościliśmy przedstawi-
cieli Polskiego Towarzystwa 
Miłośników Astronomii z od-
działów w Lublinie i Puła-
wach. Obecna była również 
pani dr Małgorzata Ciosmak, 
przedstawicielka Politechni-
ki Lubelskiej, która przeka-
zała na ręce Józefa Barana 
podziękowanie za zorgani-
zowanie wystawy poświęco-
nej Mikołajowi Kopernikowi 
w budynku Centrum Infor-
macji Naukowo -Technicznej 
Politechniki Lubelskiej. Nie 
zabrakło też sympatyków 
astronomii z Urzędowa.

Spotkanie stało się okazją 
do prezentacji wystawy ko-
pernikańskiej. Na ekspozycję 
złożyły się materiały zebra-
ne w Niepublicznym Domu 
Kultury Fundacji EKSPO-
NAT Nr 1 w Mikuszewskiem 
- „Józiowa zagroda”. Własna 
kolekcja monet, banknotów, 
znaczków i kart pocztowych, 
książek oraz innych przed-
miotów upamiętniających 
postać polskiego astronoma. 
Ciekawym uzupełnieniem 
kolekcji są plansze przedsta-
wiające życie i dzieło Miko-
łaja Kopernika z roku 1973, 
wydane z okazji 500 rocznicy 
jego urodzin. Na uwagę za-
sługuje reprint „De revolu-
tionibus” z 1854 roku wyda-
ny przez Fundację Nicolaus 
Copernicus. Ciekawostką 
są również wykonane kopie 
drewnianych przyrządów ja-
kimi posługiwał się Mikołaj 
Kopernik; trikwetrum i kwa-

drant słoneczny, wykonane 
przez stolarza Adama Mi-
chalskiego z Mikuszewskie-
go. Zainteresowani mogli 
obejrzeć astrolabium oraz 
ciekawy gramofon przedsta-
wiający kulę ziemską a po 
otwarciu górnej pokrywy, 
firmament niebieski. Na ta-
lerzu gramofonu nie mogło 
zabraknąć płyty pt „Coper-
nicus” kompozytora i wyko-
nawcy muzyki elektronicznej 
i popularyzatora astronomii 
Przemysława Rudzia. 

Następnie przyszedł czas 
na podróż z Kopernikiem 
przez rok 2023.

Po otwarciu wystawy 
w OK w Urzędowie w dniu 
10 marca 2023 roku, odwiedzi-
liśmy z Kopernikiem kolejne 
miejsca:
• Biblioteka Popkowice
• 5 spotkań w Bibliotekach 

Publicznych w Kraśniku
• Spotkanie  PTTK 

w Urzędowie
• Prezentacja wystawy 

podczas XXVII Ogólno-
polskiego Zlotu Miłośni-
ków Astronomii w Niedź-
wiadach k. Bydgoszczy 
– OZMA 2023

• Prezentacja wysta-
wy w Oddziale PTMA 
w Puławach

• Wystawa Centrum In-

formacji Naukowo -Tech-
nicznej Politechniki 
Lubelskiej

• Podsumowanie Roku Ko-
pernikańskiego – 16 luty 
2024r. OK w Urzędowie

W ramach najnowszych 
informacjami z astronomii 
i Kosmosu, dużą uwagę sku-
pił na sobie meteoryt który 
spadł 21 stycznia br. w oko-
licy w okolicach Ribbeck, na 
północny zachód od Berlina. 
Co ciekawe, styczniowe me-
teoryty to fragmenty małej 
asteroidy, zaobserwowanej 
za pomocą teleskopu w wę-
gierskim Konkoly Observa-
tory. Obiekt był obserwowa-
ny i sfilmowany w trakcie 
wejścia w atmosferę ziem-
ską. Warto podkreślić, że od-
krycia asteroidy dokonano 
trzy godziny wcześniej od jej 
wejścia w atmosferę! Pierw-
sze fragmenty meteorytów 
zostały odnalezione i zi-
dentyfikowane przez ekipę 
z Polski. Okazało się, że jest 
to bardzo rzadki meteoryt. 
Wstępne badania minera-
logiczne i skład chemiczny 
wskazują, że jest meteoryt 
kamienny - achondryt z gru-
py aubrytów. Wyglądem 
przypomina ziemski granit 
co bardzo utrudnia jego po-
szukiwania w terenie.

Spotkaniu towarzyszyła 
również wystawa zdjęć astro-
nomicznych Mikołaja Mazi-
ka z Urzędowa. Mikołaj jest 
obecnie studentem Akademii 
Górniczo Hutniczej w Krako-
wie. Należy do grupy która 
w ramach autorskiego pro-
jektu „Lunaris” skonstruuje 
urządzenie służące do badania 
interakcji wybranych materia-
łów i powłok z księżycowym 
pyłem – regolitem. Urządzenie 
ma być wyniesione na Księ-
życ w roku 2025 przez firmę 
z Dubaju. Warto podkreślić, że 
projekt realizowany przez stu-
dentów AGH, został wybrany 
spośród ponad 400 zgłoszonych 
propozycji z całego świata. Gra-
tulujemy Mikołajowi Mazikowi 
tego sukcesu i trzymamy kciu-
ki za powodzenie księżycowej 
misji, w której bierze udział 
nasz urzędowianin!

Spotkanie z okazji podsu-
mowania Roku Kopernikań-
skiego zakończyło się dysku-
sjami przy kawie i herbacie 
oraz wspólnym pamiątko-
wym zdjęciem.

W tym roku czeka nas 
jeszcze uroczystość obchodów 
30-lecia działalności Koła Mi-
łośników Astronomii im. Jana 
Heweliusza z Ośrodka Kultu-
ry w Urzędowie.

Józef Baran

Spotkaniu towarzyszyła wystawa kopernikańska.
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Dzień Patrona w ZSO
Tradycyjnie na począt-
ku marca społeczność 
urzędowskiego Zespołu 
Szkół Ogólnokształcą-
cych im. Władysława 
Jagiełły świętowała 
Dzień Patrona. Uro-
czystość ta, to jedno 
z ważniejszych wy-
darzeń w kalendarzu 
szkoły, bowiem jest ono 
znakomitą okazją do 
przypomnienia wszyst-
kim postaci króla Wła-
dysława Jagiełły. Jego 
imię szkoła otrzymała 
3 czerwca 1984 roku. 
Przypominamy też, że 
był on również inicja-
torem lokacji miasta 
Urzędów. 

Świętowanie rozpoczęła 
msza święta odprawiona 
w urzędowskim kościele. Po 
niej uczestnicy Dnia Patrona 
przemaszerowali do szkoły, 
gdzie obyła się oficjalna i ar-
tystyczna część uroczystości. 
W tym roku w tej części od-

był się Pokaz Talentów. 
Przybyłych uczestników 

powitała Ewelina Mielni-
czek, dyrektor Zespołu Szkół 
Ogólnokształcących im. Wła-
dysława Jagiełły w Urzędo-
wie. Obecni byli Kazimierz 
Jagiełło, przewodniczący 
Rady Miejskiej w Urzę-
dowie, Tadeusz Dziurda, 
członek Zarządu 
Powiatu w Kra-
śniku, Aleksandra 
Zdybel, kierownik 
Zespołu Obsługi 
Placówek Oświato-
wych w Urzędowie. 
Wymienieni goście 
całej społeczności 
szkolnej złożyli gra-
tulacje i życzenia.

W części arty-
stycznej uczniowie 
przedstawili m. in 
taniec z flagami 
oraz prezentację 
multimedialną na 

temat historii szkoły. Ponad-
to młodzi artyści w Pokazie 
Talentów zaprezentowali 
swoje umiejętności taneczne, 
wokalne, artystyczne i spor-
towe. Na koniec zebrani mie-
li okazję obejrzeć teledysk 
do piosenki „Chwała bohate-
rom” w wykonaniu zespołu 
„Feniks,” poświęcony pamię-

ci o Żołnierzach Wyklętych. 
Minutą ciszy oddano Im tak-
że cześć i chwałę. 

Zakończeniem tego dnia 
było rozstrzygnięcie Powia-
towego Konkursu Historycz-
nego „Jagiellonowie”, o któ-
rym piszemy w oddzielnym 
artykule. 

JC 

W Dniu Patrona 1 marca 
2024 r. odbył się konkurs, 
do którego zgłosiło się 22 
uczniów z terenu powia-
tu kraśnickiego. Uczest-
niczyli w nim uczniowie 
ze szkół podstawowych: 
z Księżomierzy, z Polich-
ny, z Liśnika Dużego, z By-
strzycy, z Bobów Kolonii, 
z Leszczyny, z Moniak 
oraz uczniowie z Urzędo-
wa. Młodzież przygotowa-
ła plakaty o Jagiellonach 
i czasach ich panowania. 
Jury wysłuchało prezenta-
cji oraz oceniło wykonane 
prace. Plakaty były orygi-
nalne, różnorodne i bar-
dzo ciekawe pod wzglę-
dem merytorycznym. 

Pierwsze miejsce zajęła 
Oliwia Skrzypek ze Szkoły 

Podstawowej im. Świętego 
Jana Pawła II w Polichnie, 
która wykonała pracę pt. 
Władysław Jagiełło od niego 
wszystko się zaczęło. Drugie 
miejsce zajął Alex Wierz-
chowiak z Publicznej Szko-
ły Podstawowej im. Janiny 
Wierzchowskiej w Liśniku 
Dużym, który przygotował 
pracę pt. „Szlak Jagielloń-
ski Kraków-Lublin-Wilno”. 
Trzecie miejsce zajęła Ali-
cja Boryga uczennica Szkoły 
Podstawowej w Urzędowie 
w ZSO im. Władysława Ja-
giełły, która przygotowała 
plakat pt. „Jagiełło w Urzę-
dowie”.

Wszyscy uczestnicy 
i opiekunowie otrzymali 

dyplomy i upominki. Or-
ganizatorem konkursu 
tradycyjnie było Starostwo 
Powiatowe w Kraśniku, 
Gmina Urzędów i Zespół 
Szkół Ogólnokształcących 
im. Władysława Jagiełły. 

Dziękujemy wszystkim 
za udział, gratulujemy lau-
reatom i zapraszamy do 
udziału w kolejnych edy-
cjach naszego konkursu. 

Koordynator konkursu 
Anna Wnuk-Bednarczyk

V edycja Powiatowego Konkursu Historycznego 
„Jagiellonowie”

Część oficjalna podczas Dnia Patrona w ZSO w Urzędowie.

Uczennica naszego ZSO, Alicja Boryga zajęła III 
miejsce w tym konkursie.
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IX Międzyszkolny Turniej Tenisa Stołowego  
w Moniakach
Po przerwie spowodo-
wanej covidem w tym 
roku, w pierwszym ty-
godniu ferii zimowych 
w Świetlicy Wiejskiej 
w Moniakach rozegra-
ny został Międzysz-
kolny Turniej Tenisa 
Stołowego. Była to już 
IX edycja tego wyda-
rzenia. Głównym celem 
tych rozgrywek jest 
propagowanie tego 
sportu wśród młodzieży 
szkolnej, zwiększenie 
aktywności ruchowej 
oraz zagospodarowanie 
czasu wolnego od zajęć 
szkolnych. 

Organizatorem tegorocznych 
rozgrywek tradycyjnie byli: bur-

mistrz Urzędowa i Ośrodek Kul-
tury w Urzędowie. Nie sposób 
też nie wspomnieć tu o radnym 
sołectwa Moniaki - Tomaszu 
Maziku, dzięki któremu „naro-
dziła się” ta impreza i teraz po-
wróciła do kalendarza gminnych 
wydarzeń. 

Turniej miał charakter 
otwarty. Tegoroczny został 
zdominowany przez zawod-
ników i zawodniczki KS 
Opolanki Opole Lubelskie. 

Wszyscy uczestnicy za-
wodów uhonorowani zostali 
dyplomami, natomiast trzy 
pierwsze miejsca w poszcze-
gólnych kategoriach nagrodzo-

ne zostały pucharami i dyplo-
mami. Fundatorem nagród był 
Burmistrz Urzędowa. Wszyst-

kim zwycięzcom jeszcze raz 
serdecznie gratulujemy. 

JC 

Puchar Burmistrza Urzędowa „Orzeł Cup”
W dniach 10 i 11 lutego 
2024 roku odbył się halo-
wy turnieju piłki nożnej 
„Orzeł Cup” o Puchar 
Burmistrza Urzędowa 
Pawła Dąbrowskiego. 
Jego organizatorem był 
GKS „Orzeł” Urzędów. 

Dwudniowe rozgrywki 
odbyły się w dwóch katego-
riach rocznik 2011 i młod-
si. Do Turnieju w obydwa 
dni zgłosiło się po 8 drużyn. 
Mecze rozegrano systemem 
każdy z każdym.

Po pierwszym dniu, po 
rozegraniu wszystkich spo-
tkań tabela wyglądała na-
stępująco:

1. MUKS Kraśnik A 
2. KS Unia Wilkołaz 
3. GTS Zawisza Garbów 
4. MUKS Kraśnik B 
5. Tęcza Kraśnik 
6. BKS Bogucin 
7. Orzeł Urzędów 
8. Orzeł Urzędów II 

Po wręczeniu nagród 
i symbolicznych medali, któ-
rych dokonał Paweł Dąbrow-
ski, burmistrz Urzędowa. 
Wręczono także wyróżnie-
nia indywidualne. Królem 
strzelców tego dnia został 
Marcin Woźniak z GTS Za-
wiszy Garbów (17 bramek). 
Najlepszym bramkarzem 
turnieju wybrano zawodnika 

KS Unii Wilkołaz Bartło-
mieja Matusiewicza. Zaś 
MVP turnieju został wybra-
ny Antoni Misztal z MUKS 
Kraśnik A.

Drugiego dnia po rozegra-
niu wszystkich spotkań ta-
bela wyglądała następująco:
1. KS Janowski Orlik 
2. KS Lublinianka KUL 

Junior
3. MUKS Kraśnik 
4. Orzeł Urzędów 
5. Tęcza Kraśnik 
6. KS Unia Wilkołaz 
7. MUKS Kraśnik II 
8. Orzeł II Urzędów 

Królem strzelców został 
Kacper Maj KS Janowski 

Orlik. Najlepszym bramka-
rzem turnieju wybrano za-
wodnika Maciej Pyz z KS 
Lublinianka KUL Junior. 
Zaś MVP turnieju został 
wybrany Bartłomiej Mań-
kowski, Orzeł Urzędów. 

Dyplomy, puchary i me-
dale tego dnia wręczał rów-
nież Paweł Dąbrowski, 
burmistrz Urzędowa wraz 
z Eweliną Kowalczyk z Agro-
robi Firma, która podobnie, 
jak Starostwo Powiato-
we w Kraśniku finansowo 
wsparła ten turniej. 

red

Uczestnicy tegorocznego Turnieju.

Uczestnicy pierwszego dnia rozgrywek o Puchar Burmistrza Urzędowa.
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Sprawozdanie z posiedzenia LXVIII i LXIX sesji
VIII kadencji Rady Miejskiej w Urzędowie
W dniu 25 stycznia 2024 
roku w sali widowiskowej 
Ośrodka Kultury miała 
miejsce LXVIII sesja Rady 
Miejskiej w Urzędowie 
zwołana na wniosek Bur-
mistrza Urzędowa Pana 
Pawła Dąbrowskiego 
w celu podjęcia koniecz-
nych uchwał. 

Planowana – LXIX sesja 
Rady Miejskiej w Urzędowie 
miała miejsce 29 lutego br. 
na sali widowiskowej Ośrod-
ka Kultury w Urzędowie 
przy ul. B. Dzikowskiego1. 
Na stan 14 radnych wybra-
nych do Rady Miejskiej obec-
nych było 14. Liczba radnych 
zmniejszyła się z powodu 
zrzeczenia się mandatu 
radnego przez Pana Jerzego 
Kazulę. Zgodnie z Art. 386 
§ 5 wyborów uzupełniają-
cych nie przeprowadza się, 
jeżeli ich data przypadałaby 
w okresie 6 miesięcy przed 
zakończeniem kadencji rad. 
Obradom przewodniczył Ka-
zimierz Jagiełło Przewodni-
czący Rady Miejskiej w Urzę-
dowie. W sesji udział wzięli: 
Burmistrz Urzędowa Paweł 
Dąbrowski, Zastępca Burmi-
strza Urzędowa Wiesława 
Ciupak, Sekretarz Gminy 
Szczepan Jagiełło, Radca 
Prawny Karolina Krawczyk, 
Dyrektor Ośrodka Kultury 
w Urzędowie Teresa Kaź-
mierak, Prezes Zarządu 
Lokalnej Grupy Działania 
Ziemi Kraśnickiej Wioletta 
Wilkos, Dyrektor Przedszko-
la Publicznego w Urzędowie 
Marta Wójtowicz - Ryba. 
Obecni również byli sołtysi 
i pracownicy urzędu miej-
skiego.

Zgodnie z przyjętym pla-
nem pracy, Rada Miejska 
wysłuchała informacji na 
temat działalności Ośrodka 
Kultury w Urzędowie oraz 
zapoznała się z planem 
wydarzeń kulturalnych 
na 2024 rok. Szczegółową 
analizę współpracy Gminy 
Urzędów z Lokalną Grupą 
Działania Ziemi Kraśnickiej, 
przedstawiła Prezes Zarzą-
du Wioletta Wilkos. 

W sprawach bieżących 
radni podjęli następujące 
uchwały:
1. Uchwała Nr LXVIII/445/24 

w sprawie wyboru przed-
stawiciela do składu Rady 
Społecznej Samodzielne-
go Publicznego Zakładu 
Opieki Zdrowotnej w Kra-
śniku;

2. Uchwała Nr LXVIII/446/24 
w sprawie określenia za-
sad udzielania dotacji 
celowej z budżetu Gmi-
ny na prace konserwator-
skie, restauratorskie lub 
roboty budowlane przy 
zabytkach wpisanych do 
rejestru zabytków lub 
znajdujących się w gmin-
nej ewidencji zabytków, 
położonych na terenie 
Gminy Urzędów - w ra-
mach realizacji Rządowe-
go Programu Odbudowy 
Zabytków;

3. Uchwała Nr LXVIII/447/24 
w sprawie wyrażenia zgo-
dy na zbycie nieruchomo-
ści gruntowej stanowiącej 
własność gminy urzędów 
w drodze bezprzetargo-
wej;

4. Uchwała nr LXVIII/448/24 
w sprawie wyrażenia 
zgody na zawarcie umo-

wy najmu pomieszczeń 
użytkowych stanowiących 
własność gminy urzędów;

5. Uchwała nr LXVIII/449/24 
w sprawie zmiany wielo-
letniej prognozy finanso-
wej;

6. Uchwała nr LXVIII/450/24 
w sprawie zmiany uchwa-
ły budżetowej na rok 
2024.

7. Uchwała Nr LXIX/451/24 
w sprawie wyboru przed-
stawicieli do Rady Spo-
łecznej Samodzielnego Pu-
blicznego Zakładu Opieki 
Zdrowotnej w Urzędowie;

8. Uchwała Nr LXIX/452/24 
w sprawie powołania 
Rady Społecznej Samo-
dzielnego Publicznego Za-
kładu Opieki Zdrowotnej 
w Urzędowie;

9. Uchwała Nr LXIX/453/24 
w sprawie udzielenia Po-
wiatowi Kraśnickiemu 
pomocy finansowej w for-
mie dotacji celowej;

10. Uchwała Nr LXIX/454/24 
w sprawie udzielenia 
dotacji Parafii pw. Naj-
świętszego Serca Pana 
Jezusa w Bobach-Kolonii 
na realizację zadania pn. 
„Prace konserwatorskie 
przy elewacji kościoła 
pw. Najświętszego Serca 
Pana Jezusa w Bobach-
-Kolonii” w ramach Rzą-
dowego Programu Odbu-
dowy Zabytków;

11. Uchwała Nr LXIX/455/24 
zmieniająca uchwałę 
w sprawie określenia 
szczegółowych warunków 
przyznawania i odpłatno-
ści za usługi opiekuńcze 
i specjalistyczne usługi 
opiekuńcze, z wyłącze-

niem specjalistycznych 
usług opiekuńczych dla 
osób z zaburzeniami psy-
chicznymi oraz szczegó-
łowych warunków czę-
ściowego lub całkowitego 
zwolnienia od opłat, jak 
również trybu ich pobie-
rania;

12. Uchwała Nr LXIX/456/24 
w sprawie przyjęcia Pro-
gramu opieki nad zwie-
rzętami bezdomnymi oraz 
zapobiegania bezdomno-
ści zwierząt na terenie 
Gminy Urzędów na rok 
2024;

13. Uchwała Nr LXIX/457/24 
w sprawie udzielenia po-
mocy finansowej Powia-
towi Kraśnickiemu;

14. Uchwała Nr LXIX/458/24 
w sprawie udzielenia po-
mocy finansowej Powia-
towi Kraśnickiemu;

15. Uchwała Nr LXIX/459/24 
w sprawie udzielenia po-
mocy finansowej Powia-
towi Kraśnickiemu;

16. Uchwała Nr LXIX/460/24 
w sprawie zmiany wielo-
letniej prognozy finanso-
wej;

17. Uchwała Nr LXIX/461/24 
w sprawie zmiany 
uchwały budżetowej na 
rok 2024.

W programie marcowej 
sesji przewidziane są nastę-
pujące tematy:
1. Sprawozdanie z działal-

ności Ośrodka Pomocy 
Społecznej w Urzędowie 
za rok 2023.

2. Sprawozdanie z działal-
ności Samodzielnego Pu-
blicznego Zakładu Opieki 
Zdrowotnej w Urzędowie 
za rok 2023.

M.Szumna
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